



Protokoll styrelsemöte

Nr 12, 2026-05-25



Datum och tid: 2026-05-25 kl: 19:15

Plats: Humlevägen 6F

Närvarande: Henrik Widlund, Jani Silvén, Catarina Mörck, Ann-Sofie Hannerz, Robert Magnusson, David Odén, Veronica Blixt

1. Mötet öppnades av Henrik Widlund.
2. Till justerare valdes Catarina Mörck.
3. Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes.
4. Ekonomirapport: Inget nytt att rapportera förutom att Götalands Taktekniks faktura ska betalas.
5. Information från Panncentralen: Nytt avtal på 1 år med Krokstorps Kvarn (pellets) klart.
6. Underhållsplan:
 - a) Takbyte G7 och H8:
 - Robert har bokat besiktningsman för slutbesiktning av taken 2026-06-04 kl. 9.
 - Tas upp med Götalands Takteknik: Skador på rabattstaket (fixat av chaufför) samt förstörd träkant (detta behöver de ersätta), nedkastande av skräp på tomter. Fylla i gamla fästen för stuprör. M.m. Henrik tar detta med firman.
 - b) Garage, renoveringsplan och ommålning: styrelsen beslutade att det skall vara klart senast under 2027.
 - Robban förnyar befintliga offerter i januari. Bara ombyggnad, ej målning. Vi använder grundmålade brädor.
 - c) Kantsten vid G3: Speranta kommer att ge offert på kantsten och träkant under den här veckan. Catarina:
 - Träkant: 17.600+ moms+ träkant.
 - Spiksten: 28.000 + moms + sten (<=240 kr/m). Ligger närmast till hands. Få helhetspris. Catarina kollar.
 - Kantsten: 35.200 + maskiner + sten.
 - d) Asfaltering: Det har blivit hål i asfalten vid H1/H3 när sandlåda med flis tagits bort. Jani kommer att kolla med Speranta om de kan fylla i hålen med kallasfalt. Catarina tar det med Speranta.



Protokoll styrelsemöte

Nr 12, 2026-05-25



7. Inkomna medlemsfrågor:

- a. Folk stör sig på skator på stora trädet i parken. Jani kollar med Daniel vad man kan göra, kostnad?

8. Övriga frågor:

- a) Återvinningsstationer: Bjuda in gruppen till möte om 2 veckor för planering. Annica får boka in 1-2 från gruppen. 8/6 eller 9/6 kl. 19 hos Robban med korvgrillning.
- b) Stolpar, basketkorg och fotbollsmål/mattvädring: Beställa 1 fotbollsmål + basketkorg. Joels mål funkade inte. Henrik beställer nya kedjor. Robban och David sätter upp.
- c) Sand/gruslådor: de befintliga är trasiga. Styrelsen beslutade att köpa in nya. Robban beställer 4 st.
- d) Vad säger vi om utbyggnader av altaner och skärmtak i området? Känns som vi behöver gå ut med hur vi i styrelsen vill ha det? Kolla om det står något i stadgarna om detta. Dela ut kommande folder från Boverket till hushållen. I övrigt får punkten vila.
- e) Hur går det med ventilationsrengöring? Har du fått några besked från kontaktmännen? Några har hört av sig. Deadline söndag.
- f) Stadgar bör vara klara i september: Hinner vi med något idag? Eller boka in separat möte? Separat möte för detta i augusti.
- g) Actionlist: Gicks igenom.
- h) Datum för nästa möte: 8:e eller 9:e juni. Robban kollar med Återvinningsgruppen.

9. Mötet avslutades.

Vid protokollet:



Ann-Sofie Hannerz

Ordförande:



Henrik Widlund

Justeras:



Catarina Mörck